
Motie: Bloedonderzoek naar PFAS bij bevolking rondom de 
Westerschelde door GGD en RIVM (hierna te noemen onderzoek) 

Provinciale Staten, in vergadering bijeen op vrijdag 14 -07-2023, 

Constaterende dat: 
1. Het Rijk geen meerwaarde ziet in een onderzoek bij de bevolking rondom de Westerschelde;
2. Gemeenteraden rondom de Westerschelde moties aangenomen hebben om dit onderzoek

tot stand te laten komen;
3. Indien dit onderzoek wel plaats vindt, er sneller een vergelijk met het landelijk onderzoek zal

zijn;
4. Het RIVM niets ziet in dit onderzoek maar het de bevolking wel ongerust maakt door aan te

geven dat men beter geen vis/schaal- en schelpdieren/zeegroenten uit de Westerschelde kan
eten, en het liefst maar 1x per week groente/fruit uit eigen tuin (rondom de Westerschelde)
kan eten;

5. Er in België al onderzoek gedaan is.

Overwegende dat: 
 De bevolking rondom de Westerschelde ongerust is en wel een onderzoek wil;
 Gemeenten rondom de Westerschelde ook een onderzoek willen.

Draagt het college van Gedeputeerde Staten op: 
 Alle mogelijkheden te onderzoeken om z.s.m. toch een onderzoek bij de bevolking rondom

de Westerschelde te realiseren;
 In het najaar van 2023 Provinciale Staten te informeren over de stand van zaken rondom

huidige onderzoeken die lopen omtrent PFAS vervuiling.

En gaat over tot de orde van de dag. 

BBB,   D66, 

Mascha Boone Wouter Versluijs 
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